
RF-H11
Thank you for purchasing this product, please read this manual carefully and keep it in a safe place, it will help you to use this product better.

感谢购买使用我司该产品，务请仔细阅读并妥善保管本手册，它将帮助你更好地使用该产品。

H11说明书 H11 Instruction Manual



一、正常模式
1.每次上电都处于关机（待机）OFF状态，关机（待机）状态也可按上UP（下DOWN）键 预置设定温度。
2.点按SET键开机，开始加热，加热小数点常亮，加热达到设定温度时，加热小数点闪动后进入恒温状态。
3.开机状态下可点按SET键开机进入调风速状态，按上UP（下DOWN）键,设置F1-F10共10档风速。
4.长按SET键时显示OFF进入关机状态，然后显示降温过程，当出风温度低于100摄氏度后关机。

二、设置模式

三、产品参数

1.按SET键不放再上电，当显示CH1时松开按键,进入温度校正状态，可按需要按上UP（下DOWN）键 
增加（减小）温度。
2.点按SET键进入温度单位设置状态，可按需要按上UP（下DOWN）键设置C（摄氏度）或F（华氏度）
3.设置完成后长按SET保存参数后则转回正常开机工作状态。
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重量

功率

温度范围

1-10

主机427g、风枪座1600g

220V 800W  110V 600W

100-500°C
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DOWN



1.Each time it is powered on, it is in the off (standby) state. In the off (standby) state, you can
 also press the UP (or DOWN) key to preset the set temperature.
2.Press the SET key to turn on the machine, start heating, the heating decimal point 
is always on, when the heating reaches the set temperature, the heating decimal point flashes
 and then enters the constant temperature state.
3.Press the SET key to turn on the machine and enter the wind speed adjustment state, press
 the UP (DOWN) key to set the F1-F10 wind speed of 10 gears.
4.long press the SET key when the display OFF into the shutdown state, and then display the
 cooling process, when the air temperature is below 100 degrees Celsius after the shutdown.
5.When placed on the bracket, it stops heating, then shows the cooling process, and enters the 
dormant state when the temperature of the air outlet is lower than 100 degrees Celsius.

I. Normal mode

II. Setup mode
1. Press the SET key and then power on, when the display shows CH1, release the key to 
enter the temperature correction state, you can press the UP (DOWN) key as needed. 
Increase (decrease) the temperature.

2. Tap the SET key to enter the temperature unit setting state, you can press the  UP(DOWN) 
key to set C (Celsius) or F (Fahrenheit) as needed.
3. Long press SET to save the parameter after setting is completed, then it will turn back to the 
normal power-on working state.

1-10

100-500°C

Ⅲ.Parameters
WIND

WEIGHT

POWER  

TEMPERATURE RANGE

Air gun main unit  427g、Air gun holder 1600g

220V 800W、110V 600W

UP
DOWN


